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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 16. 9. 2021 

Naš znak: 03201-0018/2018-2021-8 
 

ZAPISNIK 

 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 16. 9. 2021 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Robert Bevc, Tadej Černevšek, Franc Galin, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Jože 

Tevž in Bernarda Ugovšek. 

 

Opravičeno odsotni: Urška Petek, Ana Kerznar, Franc Ugovšek 

 

Ostali prisotni:  

Maja Ogradi – odvetnica, Blanka Nerad - ravnateljica OŠ, Katica Pečnik - računovodkinja OŠ, 

predsednica NO Irena Vodušek, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat ter 

sodelavca občinske uprave Blaž Purnat in Simona Rezoničnik. 

 

Predstavnik medijev: Štefka Sem 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Simona Rezoničnik. 

 

Za 18. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje OS z dne 10. junija 2021 in 4. dopisne seje OS 

4. Glasovanje o kandidatih Razvojnega sveta Savinjske regije 

5. Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad – I. obravnava 

6. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornji Grad v obdobju januar – junij 2021 

7. Sklep o povišanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna 

8. Poročilo o delu Nadzornega odbora za leto 2020, program dela Nadzornega odbora za leto 2021 in  

finančni načrt Nadzornega odbora za leto 2022 

9. Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev za pospeševanje razvoja 

malega gospodarstva v Občini Gornji Grad za obdobje 2021 – 2024 

10. Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 871/15 in 871/18, k. o. 942 Gornji Grad 

11. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine Gornji Grad za leto 2021 
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12. Vprašanja in pobude 

13. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. Župan je 

predlagal, da se točke dnevnega reda preštevilčijo, in sicer točka pod številko 05 se poroča kot točka 

dnevnega reda 07 in obratno. 

Svetniki so se s preštevilčenjem točk dnevnega reda strinjali.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad s preštevilčenjem točk dnevnega reda. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 17. redne seje in 4. dopisne seje svetniki niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 17. redne seje in 4. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Zapisnik o volitvah članov Razvojnega sveta Savinjske regije za programsko obdobje 2021 – 2027 je 

priloga temu zapisniku. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep o imenovanju članov Razvojnega sveta 

Savinjske regije za programsko obdobje 2021-2027. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 1 glasom »proti«. 

 

K točki 5) 

Blanka Nerad je povedala, da je cena vrtca  določena na podlagi Pravilnika o metodologija za 

oblikovanje cen programov v vrtcu. Objavljen je bil razpis za vpis otrok v vrtec, predvsem za otroke, 
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ki v vrtec še niso bili vključeni, razpis se je zaključil v aprilu. Oblikovali so skupine otrok v vrtcu, na 

podlagi že vpisanih otrok, št. otrok, ki so odšli v prvi razred in otrok, ki so bili sprejeti v vrtec na 

podlagi razpisa. Oblikovane skupine so poslali v potrditev na občino in na osnovi tega so izračunali 

predlog nove cene vrtca. 

Ravnateljica je predala besedo računovodkinji OŠ Katki Pečnik, ki je predstavila razloge za povišanje 

cene vrtca. Povedala da, je da največji delež cene vrtca kar 85% predstavljajo stroški dela. Velik delež 

zaradi katerega je podan tudi predlog povišanja cene vrtca, je odprava varčevalnih ukrepov v zvezi z 

povračili stroškov javnim uslužbencem, povišanje regresa, povišanje regresa za prehrano in 

napredovanje uslužbencev. K stroškom nabave materiala so dodali stroške računalniških storitev. Z 

občino je  bilo  dogovorjeno, da se računalniške storite izvajajo s pogodbenim ponudnikom. 

Podala je obrazložitev povišanja cene, ki bi za prvo starostno obdobje v predpostavki, da starš plačuje 

30% ekonomske cene (kar je v naši občini povprečno) znašalo 7,42€ za enega otroka, pri drugem 

starostnem obdobju 6,01€ in za drugo starostno obdobje otrok od 3 do 4 let bi povišanje znašalo 6,12€. 

S 1. 9. 2021 je vstopila v veljavo tudi sprememba zakona o vrtcih, ki ureja spremembe na področju 

plačila vrtcev, določa, da je če sta v vrtcu hkrati dva otroka je za drugega otroka vrtec brezplačen, 

starši pa so oproščeni plačila vrtca za tretjega in vsakega nadaljnjega otroka iz iste družine. 

 

Župan je odprl razpravo. 

Matic Šinkovec je vprašal, zakaj stroški dela, povišanje cen živil predstavljajo višjo ceno vrtca in 

zakaj je naš vrtec najdražji v dolini? 

Ravnateljica je povedala, da stroški dela predstavljajo del ekonomske cene vrtca. 

 

Seji se je pridružila Terezija Mavrič. 

 

Ravnateljica je razložila, da so za dobavo živil  objavili skupni razpis s šolo  Ljubno in Luče in sklenili 

skupno pogodbo z dobavitelji za dobavo živil. Zakaj je naš vrtec najdražji pa je ravnateljica 

obrazložila, da je odvisno od oblikovanih skupin vrtca, kar pa ima vsak vrtec drugače, normative 

oblikovanja skupin predpisuje ministrstvo. 

 

Jože Tevž je vprašal, kdaj je bila prejšnja podražitev vrtca. 

Ravnateljica je povedala, da lansko leto. 

 

Robi Bevc je vprašal, kdo krije podražitev vrtca, če občinski svet ne potrdi sklepa? 

Ravnateljica je povedala, da potem razliko krije občina. Vsak račun se pošlje občini v pregled. 

V času zaprtja vrtca, zaradi »Covid-19«, starši niso imeli nobenih stroškov, ampak je vse stroške 

pokrila država. 

 

Franc Galin je vprašal, zakaj so še dodatno vključeni stroški vzdrževanja računalnikov, ker je že v 

proračunu namenjeno za računalniške storitve 3.900€ in kakšno št. računalnikov je v vrtcu. 

Ravnateljica je razložila, da bi bilo potrebno s 1. 9. zaposliti v vrtcu za 20% računalničarja, kar bi 

pomenilo cca. 4.000€ dodatnih stroškov in so se skupaj z občino odločili za pogodbenega izvajalca, ki 

bo skrbel za odpravo napak na računalnikih v vrtcu. Ravnateljica je še povedala, da ima vsaka skupina 

vrtca svoj računalnik zaradi potreb dela npr. odjava hrane, vodenje evidenc prisotnosti. 

 

Tadej Černevšek je vprašal, ali je plačilo za računalniške storitve fiksno ali se plačuje po opravljenem 

delu. 

Zdenko Purnat je povedal, da se plačuje glede na opravljeno delo. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

 

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet sprejme Sklep o določitvi cen 

programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »za« in s 3 glasovi »proti« 

 

K točki 6) 

Blaž Purnat je na kratko predstavil poročilo o izvrševanju proračuna Občine Gornji Grad v obdobju 

januar – junij 2021. Poudaril je, da podobno kot vsa leta doslej, je realizacija proračuna v prvem 

polletju dokaj nizka. Posebej nizki realizaciji je tokrat botrovala tudi razglasitev epidemije, ki je trajala 

od oktobra lani do sredine junija. Tako je bila realizacija prihodkov 44 % glede na plan, realizacija 

odhodkov pa 33 % glede na plan. Glavni vir prihodkov je davek iz naslova dohodnine ter transferni 

prihodki s strani  države. Od slednjih so najpomembnejša sredstva iz državnega proračuna za 

uravnoteženo razvitost občin, kjer vsak mesec prejmemo 21.976 EUR.  

 

Župan je odprl razpravo, h kateri se ni priglasil nihče. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine 

Gornji Grad v obdobju januar – junij 2021. 

 

K točki 7) 

Odvetnica Maja Ogradi je povedala, da je bil sedaj veljavni Odlok o ustanovitvi javnega podjetja (v 

nadaljevanju Odlok) sprejet že leta 1996 z manjšo spremembo v letu 2020 in zaradi uskladitve določb 

Odloka z veljavno zakonodajo, nekaterih sprememb pri delovanju javnega podjetja in potreb po 

prilagoditvi organizacije javnega podjetja z dejanskimi potrebami, je bilo potrebno pripraviti predlog 

novega Odloka.  

V predlogu novega Odloka je določen postopek imenovanja in razrešitve direktorja, da se z vidika 

velikosti javnega podjetja ukine nadzorni svet in je uvedena možnost imenovanja prokurista javnega 

podjetja. Spremenijo se pogoji za imenovanje direktorja ter z predlogom novega Odloka se dejavnost 

javnega podjetja uskladi tudi z Uredbo o standardni klasifikaciji dejavnosti kar pomeni da se višina 

osnovnega kapitala usklajuje s podatki iz sodnega registra (pretvorba iz SIT v EUR). Prav tako je 

skladno z Zakonom o gospodarskih javnih službah in Odlokom o gospodarskih javnih službah v 

predlogu novega Odloka dana možnost, da ustanovitelj obdrži pristojnost za dajanje soglasij k 

dovoljenjem za posege v prostor oz. dajanje predpisanih dovoljenj za priključitev na infrastrukturne 

objekte in naprave ali pa lahko prenese naloge na podlagi podeljenega javnega pooblastila na javno 

podjetje. 

Franc Galin je povedal, da je Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad 

obravnaval tudi odbor za gospodarstvo, kateri je po daljši razpravi podal predlog, da se predlog 

Odloka sprejme v I. obravnavi.  

 

Župan je odprl razpravo. 

Terezija Mavrič je vprašala, kdo je lahko prokurist in kdo določi le-tega ter ali ostajajo ostale 

dejavnosti javnega podjetja enake kot prej. 
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Odvetnica Maja Ogradi je povedala, da je imenovanje prokurista v pristojnosti občinskega sveta in 

predlaga, da se prokurista določi po II. obravnavi Odloka. Za imenovanje prokurista ni potreben javni 

razpis. 

Odvetnica še pove, da so ostale dejavnosti javnega podjetja naštete po klasifikaciji v 7. členu Odloka 

in poudari, da ustanovitelj določa koliko se opravljajo tržne dejavnosti. 

 

Robi Bevc je vprašal, kako dolgo lahko podjetje vodi prokurist. 

Maja Ogradi je povedala, da družba brez direktorja ne sme delovati več kot 6 mesecev. 

 

Jožeta Tevža je zanimalo ali je lahko prokurist zaposlen tudi v drugem podjetju. 

Maja Ogradi je povedala, da je prokurist lahko zaposlen tudi drugje. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o ustanovitvi javnega podjetja 

Komunala d.o.o. Gornji Grad v prvi obravnavi.   

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 8) 

Irena Vodušek je na kratko predstavila delovanje Nadzornega odbora Občine Gornji Grad (v 

nadaljevanju NO). Poudarila je, da je tudi na delovanje NO tako kot vse dejavnosti vplivala situacija z 

»Covid -19«. Nadzorniki so kljub temu aktivno spremljali delovanje občine, tudi s prisotnostjo na 

sejah občinskega sveta. Pri vseh pregledih niso ugotovili večjih nepravilnosti so pa sklenili, da 

predlagajo občini dve priporočili, in sicer, da se pristopi k izdelavi strategije razvoja občine in da se 

pred pričetkom projektov opredelijo priložnosti in tveganja določenega projekta. Tudi v letu 2021 

nameravajo aktivno spremljati delovanje občine. V oktobru imajo v načrtu temeljit pregled tekočega 

poslovanja Občine Gornji Grad. 

 

Župan je odprl razpravo. V razpravi so sodelovali Terezija Mavrič, Franc Galin in Jože Tevž. 

Razprava je potekala predvsem na temo strategije razvoja občine. 

Irena Vodušek je svetnike pozvala k aktivnejšemu sodelovanju v postopkih odločanja na sejah 

občinskega sveta. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad se je seznanil s poročilom o delu Nadzornega odbora za leto 

2020, programom dela NO za leto 2021 in finančnim načrtom NO za leto 2022. 

 

K točki 9) 

Simona Rezoničnik je povedala, da se je  Pravilnik o dodeljevanju finančnih sredstev za pospeševanje 

razvoja malega gospodarstva v občini Gornji Grad za obdobje 2021 – 2024 že potrjeval na 12. redni 

seji občinskega sveta. Ugotovilo se je, da je v sedmem členu navedeno, da se pri spodbujanju 

investicij za izračun pomoči upošteva bruto znesek vseh priloženih predračunov prijaviteljev, kar ni v 

skladu z zakonodajo, ker v višino dotacij ne moremo upoštevati zneskov vključno z DDV-jem, ampak 

izključno zneske brez DDV-ja. Za mnenje smo povprašali tudi na Ministrstvu za finance, ki je 

odobrilo obravnavo spremembe pravilnika na občinskem svetu. 



 

 

6 

 

Župan je odprl razpravo. Razprave ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodeljevanju 

finančnih sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Gornji Grad za 

obdobje 2021-2024.   

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Zdenko Purnat je povedal, da imata parceli 871/18 in 871/15, obe k. o. 942 Gornji Grad status javnega 

dobra in bosta ob izgradnji obvoznice tangirani ob prestavitvi komunalnih vodov, zato je zaradi 

nadaljnjih postopkov v povezavi z ureditvijo obvoznice prenesti lastništvo parcel na Občino Gornji 

Grad. 

 

Župan je odprl razpravo. 

Jože Tevž je vprašal, če so z ukinitvijo javnega dobra povezani kakšni stroški. 

Simona Rezoničnik je povedala, da so stroški z vpisom lastništva v zemljiško knjigo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

  

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 871/15 in 

871/18, k .o. 942 – Gornji Grad. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Zdenko Purnat je povedal, da je Načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2021 del proračuna, ki pa se mora zaradi manjših sprememb in dopolnitev 

potrditi. Razlog spremembe je razdružitev do sedaj skupnih zunanjih površin pri objektu Attemsov trg 

3 in najemna pogodba z Antonijo Ermenc, ki je bila z rebalansom proračuna predlagana za prekinitev 

v letu 2021, ostaja v veljavi, ker še ni nastopil razlog prekinitve  (dela na obvoznici). 

 

Župan je odprl razpravo. V razpravo sta se z vprašanji, na katere sta dobila odgovore takoj, vključila 

Jože Tevž  in Franc Galin. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

 

Občinski svet sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2021. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 
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Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasoma »proti«. 

 

K točki 12) 

Tadej Černevšek je posredoval pobudo občanov, da se postavijo usmerjevalne table za cerkev v 

Lenartu in Florjanu.  

Zanimalo ga je, kako je z ureditvijo dovozov k blokom. Zdenko Purnat je povedal, da je ureditev ceste 

od Vajde proti Dreti (med Štiftarji in blokoma) v planu v sklopu del, ki jih v Novem naselju izvaja 

VOC. 

Vprašal je še, kako je z koriščenjem telovadnice za rekreacijo, ker dobiva informacijo, da telovadnico 

koristijo vedno samo določena društva, za druga društva pa zmanjka terminov. Zdenko je povedal, da 

smo v veliki meri odvisni od protokolov »covid«, ki veljajo v šoli, zato v preteklem letu tudi 

telovadnica ni bila na voljo v takšnem obsegu kot bi si želeli. Glede razporeditve terminov posameznih 

društev pa bi veljalo opraviti konkreten sestanek s predstavniki zainteresiranih društev in šole. 

Tadej je vprašal, kako je vračilom zneskov za nakup baterij. Zdenko je povedal, da se bo to uredilo z 

rebalansom proračuna. 

Tadej je še vprašal, kako se bo uredila zapora na cesti pri Zagradišniki in predlaga potopni ročni ali 

električni stebriček. Župan predlaga, da podamo skupno odločitev o načinu zapore. 

Sledilo je vprašanje o sanaciji lukenj, ki so nastale pri odstranitvi ograje za bivšo železnino. Župan je 

povedal, da bo zadeva urejena. 

 

Bernarda Ugovšek je predlagala, da se pošlje dopis lastnikom domačije Dol 3 zaradi neurejene 

okolice. 

Zdenko je povedal, da je bilo to s strani komunale že sporočeno lastnikom. 

 

Robert Bevc je vprašal, kdaj se bo asfaltirala cesta Golob – Žagar in kako je z ureditvijo sprehajalne 

poti Čeblini – igrišče. 

Župan je povedal, da letos ni v planu, bo se pa povečala proračunska postavka za ceste v letu 2022 in 

takrat bo omenjen odsek upoštevan za sanacijo. 

Zdenko je povedal, da pogovori o zamenjavi zemljišč za sprehajalno pot že potekajo, izvedena je bila 

ureditev mej. 

 

Matic Šinkovec je predlagal, da bi občina skupaj s civilno zaščito kupila šotor za manjšo skupino ljudi, 

ki bi ga potem lahko uporabljala društva za svoje prireditve. 

Župan je izpostavil kasnejši problem postavljanja šotora in vzdrževanja in obljubi, da s bomo 

pozanimali o cenah takšnih šotorov. 

Matic je še poudaril, da so nekatere razpoke pri pločniku v Bočni že urejene, pri avtobusni postaji pa 

še vedno ne. Pohvalil je lepo urejeno kapelico v Bočni. 

Zanimalo ga je še, kako je s sanacijo ograje na mostu pri njihovi domačiji. 

Župan je povedal, da je bil že poslan dopis na »VOC« in da bomo poslali še dopis na Direkcijo za 

ceste RS. 

 

Petra Letonja je zanimalo kako je s sanacijo na Firberjevem mostu in da je odprt en jašek v zelenici pri 

Muhovci. 

Župan je povedal, da je sanacija na mostu izvedena.  

Zdenko je povedal, da je sanacija kanala v planu, ko se bo gradil pločnik, kar naj bi bilo še letos. 

Peter je še opozoril na prekomerno obremenitev ceste po Menini zaradi težkih tovornjakov, ki s 

kranjske strani peljejo v našo dolino. 
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Zdenko je povedal, da nimamo vpliva kateri lastnih pelje les v katero smer. Župan je predlagal nakup 

tehtnice oz. da se pokličejo občinski redarji. 

 

Terezija Mavrič je dala pobudo za umiritev prometa na regionalni cesti pri Križu. 

Prisotni se strinjajo, da gre za nevaren cestni priključek, niso pa bili enotni ali je ali ni tam prometna 

signalizacija, ki bi omejevala hitrost. 

Terezija je še vprašala, če potekajo pogovori o  prestavitvi glasbene šole v del graščine. 

Župan je povedal, da pogovori z ravnateljem glasbene šole in celjsko škofijo že potekajo in da je plan, 

da bi se sredstva za obnovo graščine pridobila na razpisih. Župan je poudaril, da bi bila to res velika 

pridobitev za našo občino. 

 

 

K točki 13) 

Tadej Černevšek je opozoril, da je rampa pri igrišču že poškodovana in zanimalo ga je kako je z 

ureditvijo pešpoti Graščinski jez – Stankoviči. 

Zdenko je povedal, da smo dobili odgovor od Direkcije za vode, da je za pešpot potrebno izdelati 

projektno dokumentacijo. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20:35 uri. 

 

 

Zapisala:                 Župan: 

Simona Rezoničnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 




